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Aika: 12.12.2023 Paikka: Kerssintie 8 A, olohuone
kello 9:15 73310 Kuopio

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Miika Luhtamäki Aino Ylänne
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto

Poissa: Sofia Ahola

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 9.22.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja muutoksineen.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Luhtamäki ilmoitti, että kananmunia on tarjolla.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Juvakka kertoi, että oli saanut vaihto-opiskelijoilta positiivista palautetta
Juvakan ja killan toiminnasta.

Nettisivujen kautta oli tullut palautetta, että AYY:n keskustoimistolta tulisi
hakea postit.

Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Karvonen kertoi, että kuuluu hyvää.
Martti kertoi, kirjoitti tuhat sanaa ja vatsa on kipeä.
Koivisto kertoi, että kuuluu hyvää.
Koponen kertoi, että kuuluu hyvää. Hieman vilpoinen täällä.
Kontio kertoi, että tv jännittää.
Ylänne kertoi, että kuuluu hyvää :)
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Juvakka kertoi, että ei kuullut että kukaan kuorsasi tai tuhisisi.
Pasanen kertoi, että hyvää kuuluu.
Peltola kertoi, että hyvää kuuluu.
Luhtamäki kertoi, että pelottaa tomaattien jäätyminen ja kananmunien
jäähtyminen.
Tornivaara kertoi, että kouluraportin tekeminen jännittää.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Opiskelijoiden itsenäisyyspäivän soihtukulkue

Tornivaara kiitti raatia siitä, että eivät olleet paikalla kulkueessa. Killan
lipun olinpaikka oli hetkellisesti tuntematon, mikä aiheutti ongelmia.

7.2.2. Trampoliinipuisto
Peltola kertoi, että tapahtuma oli hyvä.
Kontio kertoi siististä kiipeilyjutusta.

7.2.3. ENG Pre-christmas party
Juvakka kertoi, että oli paljon porukkaa. Samana päivänä oli EMC
farewell party. Siellä oli myös porukkaa. Mainitsi, että on hieman
haikeaa sanoa heipat lähteville vaihto-opiskelijoille.

7.2.4. Raadin koulutus
Tornivaara kertoi, että meni hyvin ja kiitti diaesityksen järjestelyistä.
Iltaohjelma vaikutti olevan heidän mieleensä.

7.2.5. RILkamat
Luhtamäki kertoi, että oli kivaa. Koivisto nosti esiin hyvän teeman.
Pasanen mainitsi, että Elias Punkka oli aktiivinen IE:n roolissa
kyseisessä tapahtumassa.

8. YHTEISET
8.1. Loppuvuoden aikataulu

Tornivaara kävi läpi loppuvuoden aikataulun. Nyt ollaan Tahkolla ja ei tehdä
mitään.
Tulevana lauantaina on sitsit.
Perjantaina 22.12. pitää olla seuraajan koulutus ja testamentti valmiina.
Tämän jälkeen joulu.
Välipäivinä voisi pitää kokouksen, jolloin hyväksytään loput laskut ja
kulukorvaukset.
Kokous pidetään 28.12. klo 10 alkaen.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. IE-Perhe
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.
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13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. OPINTOTOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteen (Liite 1) laskut ja kulukorvaukset.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Ei esille tulleita asioita.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään 28.12. klo 10 etäyhteydellä.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 10:05.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri


